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KALENDÁŘ AKCÍ 
 

sobota 30.11.2024 Adventní výstava šikovných rukou s tvořivými dílnami, 9 - 16 hod., ZŠ Borotín  
 Rozsvícení vánočního stromu v Borotíně s vystoupením žáků ZŠ, 16:30 hod.,  
                                      rynek 
sobota 30.11.2024 Advent na statku, 11 - 16:30 hod., Barokní dvůr Borotín 
pátek 6.12.2024 Čertovské kotlíky, 16 hod., Borotín 89 
 Adventní koncert souboru Povltavští trubači, 19 hod., kostel Narození Panny  
                                      Marie na Kostelci 
středa 11.12.2024 Kurz výroby vánočních svícnů, 17 hod., Spolkový dům 
neděle 15.12.2024 Adventní koncert ZŠ Borotín a souboru VOUS, 15 hod., kostel   
 Nanebevstoupení Páně v Borotíně 
neděle 22.12.2024 Žehnání betlémského světla při pravidelné mši svaté, 11:30 hod., kostel  
 Nanebevstoupení Páně v Borotíně 
úterý 24.12.2024 Otevřen kostel Nanebevstoupení Páně v Borotíně, 13:30 - 15 hod. 
pondělí 30.12.2024  Koncert souboru Quodlibet, 18 hod., kostel Narození Panny Marie na Kostelci 
sobota 28.12.2024 Ples městyse Borotín, 20 hod., sál Spolkového domu 
středa 1.1.2025 Novoroční šlápota, 14 hod. před radnicí 
pátek 17.1.2025 Myslivecký ples, 20 hod., sál Spolkového domu 
sobota 15.2.2025 Dětský karneval, sál Spolkového domu 
                                                         U připravovaných akcí může dojít ke změnám termínů, místa konání či programu, sledujte proto aktuální informace       
                                                         na plakátech a webových stránkách obce. Děkujeme. 



INFORMACE ZE ŠKOLY A ŠKOLKY 

Celou školou se již linou tóny vánočních písní a všichni se chystáme na nejoblíbenější 
svátky v roce. Vánoční maraton začne v sobotu tradiční výstavou a potom společně 
rozsvítíme vánoční stromeček na návsi. Letos se nám snad podaří rozsvítit strom            
i u školy, držte nám palce. 

A co se dělo na podzim? Na to se můžete podívat v naší skoro již tradiční fotoreportáži. 

Basketbal je jednou z našich vlajkových lodí. Letos jsme v juniorské NBA obsadili krásné 9. místo 
mezi školami v celé republice. Trenérská práce Ladislava Zrůsta byla po právu odměněna třetím 
místem mezi trenéry mládeže v letošním ročníku Díky, trenére! 

Podpora a vyhledávání talentů nejen sportovních. Zapojili jsme se do pilotního projektu 
na testování programu k identifikaci nadání. Zároveň jsme letos do výuky zařadili pravidelné hodiny 
matematiky pro nadané žáky 1. – 3. třídy.  

   

Plovoucí rozvrh? Každý měsíc zařazujeme do výuky jeden den, kdy se neučíme podle klasického 
rozvrhu hodin. Toho plovoucího využíváme k tomu, abychom měli více času na aktivity, na které 
běžných 45 minut nestačí. A to se potom dějí věci. Vaření, moštování, společné učení malých 
a velkých. A taky na pokusy je dostatek času.  

     
 



Viděli jste před školou sanitku? Nikomu se nic 
nestalo. Jedna z maminek nám přijela 
představit svou záslužnou práci. A rovnou se 
Sanitkou splněných přání. 

 
Vznik republiky jsme si již tradičně připomněli  
u pomníku obětem válek.

 

Podzimní tvoření: svatomartinské pohoštění, mandaly a hmyzáci z přírodnin. 

     

Angličtina – to je třeba Halloween, nebo první sníh a třeťáci venku. 

   
 
V příštím zpravodaji přineseme novinky z činnosti našich kroužků, těště se. 
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A naše školka? Tam by chtěl chodit každý. 

    
Těšíme se na Vánoce a krásná setkávání 
s blízkými, přáteli a všemi lidmi dobré vůle. 

                                                                 

 

 

 

 

 

 

Jménem dětí, žáků a zaměstnanců naší školy 
přeji všem požehnané a klidné Vánoce a v novém 
roce mnoho štěstí a pevné zdraví.  

Mgr. Lenka Pípalová 
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12. BOROTÍNSKÁ DRAKIÁDA  

Dvanáctý ročník Borotínské drakiády se uskutečnil v neděli 20. října tradičně na louce na Šáchovnách 
a opravdu se vydařil. Počasí nám velmi přálo - bylo slunečno a vítr jako na objednávku. Draci létali 

výborně. Děti je proháněly tak 
vysoko, jak jen jim to délka 
jejich pouštěcích provázků 
dovolila. Někteří draci se 
ukázali být hotovými 
akrobaty. Téměř čtyřicet dětí 
si odneslo zasloužené odměny    
- diplomy a také něco na zub. 
Poděkování za finanční 
podporu akce patří městysi 
Borotín. 
Za organizátory Markéta 
Čapková 

 

SKAUTI BOROTÍN - Co je u nás nového? 

Sotva jsme vstřebali zážitky z letního tábora, 
jenž letos proběhl v termínu 13. – 27. července 
na našem oblíbeném tábořišti v Haškovcově 
Lhotě, začal nový školní rok a s ním další 
skautské výzvy a dobrodružství! I nadále 
zvelebujeme svou novou klubovnu. Proběhlo 
několik brigád, na nichž jsme postupně vybavili 
hlavní místnost kobercem a nábytkem, 
nainstalovali jsme osvětlení, dveře a položili lino 
v kuchyňce. Nyní je klubovna již v takovém 
stavu, že může sloužit svému účelu – společným 
schůzkám. Poskytuje zázemí pro naše středisko 
a rádi v ní trávíme čas. Ještě nás čeká instalace kuchyňské linky a kamen, a pak již bude hotovo vše 
důležité a budeme moci uspořádat kolaudační oslavu pro děti a jejich rodiče a první schůzku 
s přespáním v klubovně. 
Na podzim proběhlo několik schůzek. Na jedné z nich jsme společnými silami nasbírali 100 kg 
kaštanů, které jsme věnovali mezenským myslivcům jako poděkování za podporu, které se nám       
od nich dlouhodobě dostává. Nyní nás čekají schůzky plné adventního tvoření. O Vánocích 
přivezeme jako každý rok do Borotína betlémské světlo, pak bude následovat vánoční schůzka, 
tradiční výprava do Arnoštovic, dále výprava na nové vlajkové hole a zimní tábor na horách.  
Postupně také začínáme s přípravami již třetího ročníku společného plesu s TJ Sokol Borotín. 
Doufáme, že naváže na úspěch obou předchozích ročníků, že hostů bude opět plný sál, tombola 
skvělá a hlavně že se všichni společně potkáme a pobavíme. O přesném termínu budeme brzy 
informovat. 
V závěru bychom rádi poděkovali vedení městyse Borotín za podporu, a to jak finanční ve formě 
dotace na provoz skautského střediska, tak i za zapůjčení klubovny! Veškeré činnosti střediska              
s takto skvělou podporou od obce přináší všem členům střediska mnoho radosti. 

Klára Skalická 
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OSVĚTOVÁ BESEDA INFORMUJE 

Na podzim proběhl ve spolkovém domě kurz 
háčkování. Přihlásili se nejprve tři zájemci. 
Nakonec    na kurz přišlo vždy 15 – 20 účastníků. 
Někteří měli háček v ruce úplně poprvé, jiní už 
byli mírně pokročilí, ale snažili se všichni. Měli 
jsme v plánu tři podvečery, nakonec jsme pro 
velký zájem prodloužili kurz ještě o dva týdny.  
A protože vidíme, že je o háčkování zájem, 
máme v plánu příští rok s kurzem pokračovat. 
Děkuji členkám osvětové besedy za výuku              
i všem zúčastněným za pohodovou atmosféru 
při kurzech. Takové snaživé „žáky“ budeme učit 
háčkovat rády. Výsledky práce těchto žáků 
budou ke shlédnutí na adventní výstavě v naší 
základní škole 30. listopadu. 
Ochotnický soubor při Osvětové besedě Borotín 
měl k 5. výročí trvání ochotnického divadla 
připraveny k nastudování dokonce dvě hry.       
Po první zkoušce ale všechny zasáhla tragédie 
jednoho z našich ochotníků. Rozhodli jsme se 
zkoušky oddálit na nový rok. Během zimy 
chceme pak nazkoušet alespoň jednu hru, 
tentokrát pohádku, pro děti i dospělé. Tak se 
nechte překvapit, snad se to povede. 
Přejeme všem svým příznivcům hezký advent, šťastné vánoce a do nového roku hodně zdraví. 

Za Osvětovou besedu Milena Peterková 
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Léčebné masáže, 
 

regenerace a uvolňovací techniky ve zdravotním středisku       
v 1. patře. Využít můžete masáž lávovými kameny, která je 
ideální  v zimním období, je zahřívací, relaxační a ne nadarmo 
se nazývá královnou masáží.  
Při hodinové masáži lze také využít masážní přístroj  

s infračerveným 
světlem zn. Beurer, 
který krásně 
problematická místa 
prohřeje a uvolní 
svalová napětí. 
Používám kvalitní 
oleje od firmy 
Saloos, Atok, Pleva, 
Schupp, Cosimed, 
Alpa + vlastní výroba léčebných mastí a tinktur. Při každé 
masáži je samozřejmostí difuzér s aromaterapií (kvalitním 
aroma olejem od firmy Saloos a Just).  

Z nabídky můžete využít i dárkové vouchery, které jsou 
skvělým dárkem pro Vás i vaše blízké.  

Těším se na Vaši návštěvu a přeji příjemný adventní čas. 
                      Alena  
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KanapÍčko, z.s. 

V září tohoto roku vznikl v Borotíně nový spolek s názvem KanapÍčko, z.s. 
 

Jedná se o spolek, který sídlí v jednom z nejstarších domů v obci, s číslem popisným 89 (domek            
u kostela). Cílem spolku je vytvořit centrum pro potkávání, které v Borotíně není. Bude zde klubovna 
pro členy spolku, kde budou moci společně tvořit, odpočívat, sdílet, příjemně se občerstvit u kávy   
či pořádat oslavy. Mimo jiné tam vznikne infocentrum, školící a cvičící prostor a mini židovské 
muzeum, protože v domě býval židovský smíšený obchod a poštovní kancelář. V současné době již 
domek funguje jako výdejní místo pro Scuk.cz (což je online obchod sdružující české farmáře).              
A pořádají se zde veřejné akce pro místní občany. 
 

 
První akcí bylo seznámení místních s činností spolku a prohlídka domu. Druhou akcí byla oslava 
„Dušiček“ neboli DUŠIČKOVÝ PODVEČER PRO DĚTI. Přesto, že registrovaných bylo pouze 8 dětí, 
nakonec dorazilo 34 dětí s rodiči. Děti přišly v maskách do strašidelného domu, kde si mohly ozdobit 
svítící strašidelné láhve a vydlabat krmnou řepu či dýni. Do řep se dětem zprvu nechtělo, protože    
to neznají a jejich vydlabání je obtížnější, ale nakonec se do nich statečně pustily a vznikly krásní 
duchové. Během programu se děti mohly občerstvit tématicky „pavoučky, prsty, mumiemi, duchy“ 
anebo si opéci buřta venku na ohýnku. Vzhledem k reakcím účastníků se akce povedla, všichni 
odcházeli spokojeni. 
 
Ve spolku bychom rádi podporovali české tradice, ruční výrobu, a hlavně společné potkávání, 
protože to je v životě opravdu důležité a k životu na vsi to vždy patřilo. Já jsem v Borotíně vyrostla, 
všechny „babky“ – babiččiny kamarádky, pro mě byly tety. Když něco v domácnosti došlo, zaběhla 
jsem k sousedce a nemuseli jsme hned do supermarketu. Když bylo potřeba sedrat peří, sešly se tety 
a dralo se, povídalo a jedlo – sdílely se recepty i všechny místní klepy. O zabíjačce jsem chodila           
po vsi s výslužkou a sousedé nám to opětovali… Nemusíme v KanapÍčku hned drát peří                          
(ale můžeme), ale ráda bych z něj vytvořila místo, kde budeme vědět o tom, kdo má jaké přebytky, 
kdo ve vsi, co vyrábí a rád prodá, či kde je jaká akce.  

 
Komu se naše vize líbí, může se přidat k nám 
do spolku a začít tvořit s námi. Co si budeme 
povídat, bez vás – občanů Borotína a okolí, 
zůstane jen u vize a sny ve skutečnost 
nepřetvoříme i přes veškerou snahu! Osobně 
se můžeme potkávat vždy v pátek minimálně 
mezi 16-18 hodinou, rádi vám uvaříme 
výběrovou kávu a posedíme. 
 
Začínáme být aktivní na sociálních sítích 
facebooku a instagramu, kde nás můžete 
sledovat a podporovat. Anebo přijít se svými 
dětmi 6.12. OD 16:00 na čertovskou stezku 
„ČERTOVSKÉ KOTLÍKY“, kde vás bude opět 
čekat mnoho překvapení a dobrot pro malé    
i velké.  
 
Budeme se na vás těšit. Za spolek KanapÍčko 
napsala Adéla Roubíčková 
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V listopadu hřmí – sedlák vesnou sní…  

Lidovou pranostikou chceme připomenout 
listopadové výročí, které je pro samotnou 
existenci hospodářského dvora v Borotíně 
velmi významné.  
 

Před 15 lety, v listopadu 2009, koupila 
téměř zdevastovaný statek Starý zámek                          
v Borotíně společnost Takelot, s.r.o. s cílem 
vdechnout nový život této unikátní kulturní 
památce. Tehdy se začal realizovat 
„sedlákův“ sen…  
 

Foto - Statek Starý zámek v Borotíně před rokem 2009                                                               

Za patnáct let velmi náročné          
a komplikované rekonstrukce se 
podařilo do statku vrátit život, 
opravit chátrající a vyrabované 
budovy  a vytvořit místo, kam se 
lidé rádi vracejí.  
Právě letos v listopadu - ať hřmí, 
leje nebo padají trakaře - finišují 
práce na dokončení „poslední“ 
střechy na stodole dvora.  
Skládáme hlubokou poklonu 
majiteli, rodině, přátelům, 
neuvěřitelně pracovitým 
chlapíkům z Ukrajiny.  
A děkujeme všem návštěvníkům 
za stálou přízeň a podporu.  
Přejeme všem hodně elánu  
a hlavně zdraví do dalších let. 
 
Jana Čermáková za Barokní dvůr 
Borotín, z.s. 
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FOTBALOVÝ ROK 2024 v Borotíně: Úspěchy, poháry a radost z dětského fotbalu 

Rok 2024 byl pro fotbalový klub TJ Sokol Borotín skutečně výjimečný! Borotínští borci dosáhli 
fantastických výsledků, které jim vynesly nejen prestižní pohár, ale i postup do vyšší soutěže. 
 

Triumf v Bernard Cupu a postup 
 

Prvního května 2024 se TJ Sokol Borotín zapsal do historie, když ve finále Poháru OFS Tábor, 
známého jako Bernard Cup, předvedl neuvěřitelný výkon. V napínavém zápase proti TJ Myslkovice 
dokázal Borotín dotáhnout dvougólové manko a vyrovnat díky dvěma klíčovým brankám Jana 
Kromky. V dramatickém penaltovém rozstřelu pak Borotín zvítězil 4:2 a získal pohár, který patří            
k nejcennějším v historii klubu. 
 

Po tomto úspěchu následoval skvělý konec jarní části sezóny, kdy Borotín za účastí 250 diváků 
vybojoval postup do okresního přeboru. Byla to zasloužená odměna za tvrdou práci hráčů                          
i realizačního týmu. V nové sezóně 2024/2025 se TJ Sokol Borotín v okresním přeboru rozhodně 
neztratil. Hned v úvodních zápasech podzimní části prokazoval, že do vyšší soutěže patří.  

Dětský fotbal vzkvétá 
 

Kromě úspěchů v dospělém fotbale 
se v Borotíně nezapomíná ani            
na mladé naděje. V létě proběhl 
druhý ročník fotbalového kempu 
pod vedením profesionálních 
trenérů. Kromě dětí z Borotína se 
kempu zúčastnily i děti z okolních 
obcí. Závěr kempu proběhl 
slavnostně ve spolupráci s fotbalisty     
z Jistebnice. Pro děti byl připraven 
přátelský turnaj a autogramiáda 
Jana Kollera.   
 

V Sezoně 2024/2025 máme 
přihlášené týmy v soutěžích pro 

mladší i starší přípravku a snažíme se 
poskládat i tým mini přípravky. Od léta 
jsme rozšířili trenérský tým tak, že každá 
kategorie trénuje samostatně. Stále 
přijímáme nové hráče a hráčky do všech 
kategorií. Na zimní měsíce jsme se 
přesunuli opět do haly a trénujeme, 
abychom se co nejlépe připravili na jarní 
část sezony. 
Vedení Sokola intenzivně pracuje                
na vylepšení podmínek pro borotínský 
fotbal. Byla zahájena realizace druhé 
tréninkové plochy, a to včetně večerního 
osvětlení. Pokud nechodíte fandit, 
rozhodně si to příště nenechte ujít! Fotbal 
v Borotíně má skvělou atmosféru, ať už 
jde o zápas áčka nebo trénink našich 
nejmenších. 
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Rekonstrukce tréninkového odlehčovacího hřiště v Borotíně 

V rámci Dotačních programů Jihočeského kraje pro rok 2024, 
konkrétně v oblasti Podpory sportovní infrastruktury                       
– Rekonstrukce a opravy sportovišť, byla úspěšně realizována 
rekonstrukce odlehčovacího tréninkového hřiště v Borotíně. 
Tento projekt se zaměřil na modernizaci  a přizpůsobení plochy 
současným technickým, bezpečnostním a hygienickým 
normám. Tréninková plocha, která slouží jako významný 
doplněk k hlavnímu fotbalovému hřišti, se tak stane dalším 
prvkem naší sportovní infrastruktury. Díky provedené 
rekonstrukci je nyní hřiště připraveno nabídnout kvalitní 
zázemí pro fotbalové přípravky i spolky provozující požární 
sport. Modernizovaná plocha poskytne bezpečné podmínky        
i dostatečný komfort pro všechny uživatele. Projekt byl 
realizován za finanční podpory Jihočeského kraje, přičemž 
přibližně 50 % nákladů spolufinancovala obec Borotín. Díky této investici se výrazně zvýší kvalita 
sportovního vyžití v obci, což pozitivně ovlivní rozvoj sportovních aktivit v Borotíně a jeho okolí. 

Václav Čapek   
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SDH Borotín 

Dnešní rok oslavuje Sbor dobrovolných hasičů 
Borotín již 135 let od svého založení. Při této 
příležitosti jsme s dotační podporou obce 
zakoupili hasičský prapor pro slavnostní 
příležitosti. Dále bylo hasičské družstvo 
dovybaveno o dosluhující výstroj (čepice, 
trička), kterou jsme poprvé použili při 
srpnových oslavách výročí SDH Pikov.  

Letošní činnost sboru začala uspořádáním 
masopustního průvodu ve spolupráci s hasiči  
z Pikova.  

Další akcí pořádanou naším sborem bylo 
stavění májky tradičním způsobem, spojené     
s pálením čarodějnice a opékáním buřtů. Poté 
následovalo uspořádání pouťové zábavy             
v místním společenském domě. Hasičský sbor 
se také sešel na několika brigádách a část 
členů pomáhala v jednotce při 
protipovodňových činnostech  ve Veselí nad 
Lužnicí. Koncem roku bude uspořádána 
slavnostní schůze, na kterou jsou pozváni 
zástupci okolních sborů. 
 
Děkujeme tímto všem, kteří nám v průběhu 
roku pomáhali a zachovali přízeň.   

Karel Tůma 
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FARNÍ OKÉNKO 

Vážení a milí přátelé a farníci.  
Do adventní doby přeji nám všem, aby se stala trpělivým očekáváním příchodu Spasitele. Tedy, 

ať advent dovedeme prožívat jako čas přípravy na křesťanskou oslavu Vánoc, to je oslava narození 
Ježíše Krista. To podstatné, co s ním přišlo na svět, je nové světlo a nový život, který je naplněný Boží 
přítomností. 

Advent a vánoční bohoslužby: 

 Pá 6.12.2024 Nový Kostelec, 19.00 Adventní koncert: Povltavští trubači./ Jistebnice, Adventní 

duchovní obnova, zač. pátek 18.30 v kostele 

 So 7.12.2024 Jistebnice, 7.15 rorátní mše sv. při svíčkách/ Adventní duchovní obnova, 8.00 
snídaně na faře/ 8.45 přednáška P. Martina Bráchy: Pět jazyků omluvy. Dopoledne možnost 
přijetí svátosti smíření. 

 Ne 8.12. – 2. neděle adventní. 

 Út 10.12. Opařany 17.00, koncert základních uměleckých škol pro Psychiatrickou nemocnici 
v Opařanech. 

 Ne 15.12. – 3. neděle adventní. Borotín, 15.00 Adventní koncert ZŠ Borotín a VOUS. 

 Út 17.12. Jistebnice 17.00 Adventní koncert ZŠ Jistebnice. 

 Ne 22. 12. 2024 Čtvrtá neděle adventní v 11.30 mše sv. v Borotíně, betlémské světlo.  

 Út 24.12. Štědrý den: Borotín – otevřený kostel (vizte plakáty). Jistebnice 15.00, vánoční mše 
pro rodiny. Ve 22.30 Nadějkov, Vánoční půlnoční mše sv. 

 St 25.12. Slavnost Narození Páně – Boží hod vánoční: Nadějkov 8.00/ Jistebnice 9.30 – opravený 
betlém/ Borotín 11.30/ Opařany 15.00 koncert dětí/ Opařany 17.00 mše 

 Čt 26.12 Svát. sv. Štěpána, mučedníka: Nadějkov 8.00/ Jistebnice 9.30/ Nový Kostelec 11.00/ 
Opařany 18.30 Bolech: Česká mše vánoční Jakuba Jana Ryby: Hej mistře! 

 Pá 27.12. Svát. sv. Jana, evangelisty: Jistebnice 7.45 mše/ Hodušín 16.00 koncert a požehnání 
vína sv. Jana 

 So 28.12. Svát. sv. „mláďátek“ betlémských: Hodušín 15.15/ Opařany 17.00 mše 

 Ne 29.12. Svát. Sv. Rodiny Ježíš, Marie a Josefa: Nadějkov 8.00/ Jistebnice 9.30/ Borotín 11.30 
mše 

 Út 31.12. Sv. Silvestra, papeže: Nad 14.00 mše/ Jis 15.30 mše na poděkování s prosbou o Boží 
pomoc a požehnání do nového roku. 

 St 1.1.2025 Slavnost Matky Boží, Panny Marie, Nový rok: Nadějkov 8.00/ Jistebnice 9.30/ 
Borotín 11.30/ Opařany 17.00 

 Čt 2.1. Nadějkov 18.00 

 Pá 3.1. Jistebnice 7.45 

 So 4.1. Zjevení Páně Hodušín 15.15/ Opařany 17.00  

 Ne 5.1. Slavnost Zjevení Páně – Tří králů, žehnání vody, kadidla a křídy: Nadějkov 8.00/ 
Jistebnice 9.30/ Borotín 11.30 

 Ne 12.1.2025 Svátek Křtu Páně: Nadějkov 8.00/ Jistebnice 9.30/ Borotín 11.30 končí doba 
vánoční. 

 
Aktuální informace o bohoslužbách a jiných akcích sledujte, prosím, ve vývěsce u kostela, na 

webu farnosti http://farnostjistebnice.cz/ nebo prostřednictvím mobilní aplikace Farnost do kapsy. 
Na setkání se těší, požehnaný advent i milosti plné vánoční svátky Vám přeje a žehná vám.  

P. Pavel Němec, administrátor farnosti Borotín 

http://farnostjistebnice.cz/
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ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

Zápis z 13. zasedání  
Zastupitelstva městyse Borotín konaného dne 12. září 
2024 od 19,00 hodin v zasedací síni na radnici 
v Borotíně. 
1. Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů 
zápisu, program zasedání 
1.1 Zahájení, jmenování zapisovatele a ověřovatelů 
zápisu 
Zasedání zahájila a řídila paní Mgr. Lenka Pípalová. 
Zasedání je schopno se usnášet. Je přítomno  
9 zastupitelů (60 % zvolených) a 7 hostů. 
Zapisovatelem byla jmenována paní Markéta 
Vašíčková, ověřovateli zápisu byli jmenováni Rostislav 
Janda a Vladimír Novotný. 
1.2 Program zasedání 
Předsedající navrhla program 13. zasedání 
zastupitelstva. Vyzvala členy zastupitelstva, aby se 
vyjádřili, zda souhlasí s navrhovaným programem, nebo 
zda navrhují předložený program doplnit či změnit. Bylo 
přistoupeno k hlasování o programu. 
Návrh na usnesení č. 184: Zastupitelstvo schvaluje 
program 13. zasedání zastupitelstva dle návrhu 
předneseného předsedající. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Usnesení 
č. 184 bylo schváleno. 
2. Zápis z minulého zasedání zastupitelstva 
Předsedající vyzvala zastupitele, aby se vyjádřili, zda 
mají k zápisu z minulého jednání zastupitelstva nějaké 
připomínky či jej chtějí doplnit. Nikdo ze zastupitelů 
neměl připomínky. 
3. Postup prací na obecních stavbách 
3.1 Intenzifikace a rekonstrukce ČOV – zpracování 
projektové dokumentace 
Rada městyse prověřila reference na firmu Ing. Petr 
Frouz s. r. o., IČ: 07682522 a rozhodla o výběru 
dodavatele za nabídkovou cenu 565.000,- Kč (není 
plátce DPH).  
Byla podepsána smlouva a probíhají práce na zakázce. 
K jednání se připojily paní Markéta Čapková a Markéta 
Marková, počet přítomných zastupitelů je 11 (73 %), 
zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
3.2 Vytápění v obecních budovách 
3.2.1 Dům č. p. 153 
Byl zpracován projekt na – Ekologizaci zdroje tepla           
v č. p. 153 v Borotíně. Zastupitelé projednali termín 
realizace a navrhli seznam firem pro  účast                             
ve výběrovém řízení:  
LATOP spol. s r.o., PROFASTAV s.r.o., SAGATO spol.          
s r.o., Marek Moos, K.O.K. spol. s r.o. 
Návrh na usnesení č. 185: Zastupitelstvo schvaluje 
seznam firem pro oslovení do výběrového řízení             
na realizaci rekonstrukci vytápění v č. p. 153 a pověřuje 
starostu a místostarostku vyhlášením výzvy. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 185 bylo schváleno. 
 
 

3.2.2 Dům č. p. 75 
Zastupitelé projednali změnu způsobu vytápění v č. p. 
75. Dle usnesení č. 166 ze dne 25. 4. 2024 bylo 
schváleno podání projektové žádosti do IROP                    
na podporu sociálního bydlení. Stavba a způsob jejího 
užívání neumožňují podání žádosti.  
Návrh na usnesení č. 186: Zastupitelstvo ruší usnesení 
č. 166 ze dne 25. 4. 2024. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 186 bylo schváleno. 
3.3 Změna územního plánu č. 1 
Bylo vyhlášeno výběrové řízení na akci: Pořízení změny 
č. 1 územního plánu Borotín. Tato změna se týká pouze 
digitalizace platného územní plánu. Po jejím zpracování 
proběhne zpracování změny č. 2, která bude řešit 
možné úpravy územního plánu. Zastupitelé projednali 
znění formuláře pro návrhy na pořízení změny č. 2 
územního plánu.  
Návrh na usnesení č. 187: Zastupitelstvo pověřuje radu 
městyse výběrem zpracovatele změny č. 1 územního 
plánu. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 187 bylo schváleno. 
3.4 Nákup pozemku v ZBO 1 
Zastupitelé projednali možnost nákupu 
spoluvlastnického podílu pozemků par. č. 720/41             
o výměře 2889 m2 a par. č. 720/2 o výměře 1431 m2 

v zastavitelném území ZBO 1. Celková výměra pozemků 
je 4320 m2 a ideální polovinu 2160 m2 je možné 
zakoupit za cenu 800,- Kč/m2, tedy celkem 1 728 000,- 
Kč. Zastupitelé diskutovali o dalším postupu v případě 
nabytí vlastnictví – parcelaci a následném prodeji 
stavebních parcel. 
Návrh na usnesení č. 188: Zastupitelstvo schvaluje 
případný nákup pozemků, pověřuje starostu                         
a místostarostku dalšími jednáními ohledně koupě 
pozemku a parcelaci území. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 188 bylo schváleno. 
3.5 Výstavba chodníku 
Zastupitelé vzali na vědomí informace o připravovaném 
projektu na akci: Výstavba chodníku Borotín. Jsou 
připravovány podklady pro zadání zpracování 
projektové dokumentace na stavbu.  
4. Účast v honebním společenstvu Borotín 
4.1 Určení zástupce obce 
Zastupitelé projednali účast obce v Honebním 
společenstvu Borotín. 
Návrh na usnesení č. 189: Zastupitelstvo schvaluje 
účast obce v Honebním společenstvu Borotín 
prostřednictvím pověřených osob - starosty  
a místostarostky. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Usnesení 
č. 189 bylo schváleno. 
4.2 Návrh na složení honebního výboru 
Zastupitelé projednali návrh obce jakožto největšího 
vlastníka pozemků na složení honebního výboru. 
Návrh na usnesení č. 190: Zastupitelstvo schvaluje 
návrh na člena honebního výboru Honebního 
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společenstva Borotín obec Borotín prostřednictvím 
pověřených osob. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 190 bylo schváleno. 
Návrh na usnesení č. 191: Zastupitelstvo schvaluje 
návrh na člena honebního výboru Honebního 
společenstva Borotín pana Antonína Brože. 
Výsledek hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. 
Usnesení č. 191 bylo schváleno. 
Návrh na usnesení č. 192: Zastupitelstvo schvaluje 
návrh na člena honebního výboru Honebního 
společenstva Borotín pana Ondřeje Čichovského. 
Výsledek hlasování: 8 pro, 0 proti, 3 zdržel se. Usnesení 
č. 192 bylo schváleno 
Návrh na usnesení č. 193: Zastupitelstvo schvaluje 
návrh na člena honebního výboru Honebního 
společenstva Borotín pana Pavla Drnku. 
Výsledek hlasování: 5 pro, 0 proti, 6 zdržel se. Usnesení 
č. 193 nebylo schváleno. 
Návrh na usnesení č. 194: Zastupitelstvo schvaluje 
návrh na člena honebního výboru Honebního 
společenstva Borotín pana Jiřího Pejšu ml. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 2 proti, 0 zdržel se. Usnesení 
č. 194 bylo schváleno. 
Návrh na usnesení č. 195: Zastupitelstvo schvaluje 
návrh na člena honebního výboru Honebního 
společenstva Borotín pana Pavla Kačírka. 
Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 2 zdržel se. Usnesení 
č. 195 bylo schváleno. 
Návrh na usnesení č. 196: Zastupitelstvo schvaluje 
návrh na člena honebního výboru Honebního 
společenstva Borotín pana Karla Chotovinského st. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 196 bylo schváleno. 
5. Připomínky, diskuse, různé 
5.1 Pronájem pozemku manželům Roubíčkovým 
Zastupitelé projednali žádost manželů Roubíčkových    
na pronájem části pozemku parc. č. 2178/3 před č. p. 89      
v Borotíně. 
Návrh na usnesení č. 197: Zastupitelstvo schvaluje  
vyhlášení záměru obce na pronájem části pozemku 
konkrétní osobě a pověřuje radu městyse určením 
konkrétních podmínek. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se.              
Usnesení č. 197 bylo schváleno. 
5.2 Směna a odkup pozemků na Basamtce 
Zastupitelé vzali na vědomí žádost pana Jana Kroužka    
o odkup či směnu části obecních pozemků v lokalitě     
Na Basamtce. Bude projednáváno na příštím zasedání. 
5.3 Dílčí přezkum hospodaření 
Zastupitelé vzali na vědomí výsledky dílčího přezkumu 
hospodaření městyse Borotín za část roku 2024. 
5.4 Informace ze ZŠ a MŠ Borotín 
Ředitelka školy informovala zastupitele o počtu dětí        
a žáků ve škole a školce. V MŠ je ve dvou třídách celkem 
41 dětí, kapacita je naplněna. V ZŠ je 181 žáků v celkem 
10 třídách. Byla rozšířena provozní doba školní družiny 
tak, aby korespondovala s provozem MŠ. Vzhledem     

ke stále se zvyšujícím nákladům na provoz školy bude 
nutné navýšení provozního rozpočtu. 
5.5 Výzvy – dotační tituly a dary spolkům 
Zastupitelé projednali znění výzvy na dotace                      
na podporu činnosti spolků pro rok 2025, navýšení 
rozpočtu na dotace pro spolky na 150.000,- Kč, pravidla 
poskytování dotací a pravidla pro poskytování darů 
obce na pořádání akcí pro veřejnost v roce 2025. 
Návrh na usnesení č. 198: Zastupitelstvo schvaluje 
pravidla pro přidělování dotací a darů spolkům v roce 
2025 a znění výzvy na předkládání žádostí o dotaci        
na činnost spolků v roce 2025.  
Výsledek hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Usnesení č. 198 bylo schváleno. 
5.6 Poděkování za organizaci a pomoc při setkání 
Borotínů 
Starosta poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě    
a realizaci akce Setkání Borotínů. 
5.7 Termíny zastupitelstva do konce roku 2024 
Zastupitelé vzali na vědomí termíny řádných zasedání 
zastupitelstva do konce kalendářního roku. Zasedání 
proběhne 7. 11. 2024 od 19,00 hod. na radnici 
v Borotíně a 19. 12. 2024 ve Spolkovém domě. 
5.8 Koupě defibrilátoru pro obec 
Pan Pavel Drnka vyzval zastupitele, aby zvážili možnost 
nákupu defibrilátoru do obce. 
5.9 Zvonění na zvoničce 
Paní Milena Peterková se dotázala na obnovu zvonění 
na zvoničce. Zastupitelé vzali na vědomí potřebu opravy 
motoru ke zvonu, který se po rekonstrukci zvoničky 
nepodařilo uvést do provozu. 
5.10 Akce městyse 
Zastupitelé vzali na vědomí termín konání obecního 
plesu dne 28. 12. 2024 ve Spolkovém domě, dále byli 
vyzváni k předkládání návrhů na trasu Novoroční 
šlápoty. 
 

Prosíme návštěvníky hřbitova v  Novém  
Kostelci, aby používali na plastový odpad          
a sklo přistavený zelený a žlutý kontejner. 
Kompostovací ohrada slouží pouze pro 
bioodpad. Děkujeme, za třídění!  


